

VIP PASS (VIP 通行證)

- 本證適用於第四十二屆香港國際電影節期間（2018年3月19日至4月5日）各適用場次。
- 持證人可優先入座，並可攜同一位持票或持有通行證人士（滿座場次除外）同時進場。
- 場內不設劃位，請於各場次開映前十五分鐘*與場地職員聯絡，並請排隊以便安排入座。
- 如臨場滿座，本會恕不保證開場後到場的VIP通行證持有人能獲安排入座。
- 本證只限一人使用，不得轉讓他人。持證人年齡須為十八歲或以上，如場地管理人員或主辦機構要求查證，持證人須出示有效身份證明文件。
- 除特許人員外，放映場地內嚴禁攝影、錄音或錄影，違者可被送官究治。
- 主辦機構保留更改或取消節目的最後決定權，通行證售出概不退換。

*香港理工大學賽馬會綜藝館之所有場次，須於開映前三十分鐘與場地職員聯絡，否則恕不保證優先入座。

- Good for admission to all applicable screenings of The 42nd Hong Kong International Film Festival (19 March – 5 April 2018).
- Receive priority admittance for all applicable screenings with one accompanying ticket holder or pass holder (except for the sold-out screenings).
- Free seating for all programmes. Please contact venue staff 15 minutes* before the show and join the queue for admission.
- For sold out screenings, VIP Pass holder does not guarantee the seating once the show begins.
- The pass is non-transferable and good for one patron only. Pass holders should be aged 18 or above and must provide acceptable proof of identity upon request by venue management or organizer.
- Unauthorized photo-taking, audio recording and / or filming are strictly prohibited in the screening venues.
- Pass holders are requested to comply with all other house rules posted at the screenings venues.
- The organizer reserves the right to alter or cancel programmes. No refunds or exchanges can be made after the pass is sold.

* For all screenings at Jockey Club Auditorium, The Polytechnic University, please contact venue staff 30 minutes before the show and join the queue for admission. Otherwise, VIP Pass holder does not guarantee to receive priority admittance.